

Redemption Instructions. Please read info below for instructions on how to redeem your Gift card. Redeem (use) Online Only at: <http://tourgift.com> 1) Register an Account at <http://tourgift.com> then click on Book Trip | Redeem 2) Search, Book or purchase based on your product needs. 3) Once you have selected the options that best suit your needs, enter the details of the person or all persons involved in the booking or product transaction 4) Proceed to the check-out page and copy and paste your eGift card code into the Redeem eGift card code box and click submit, proceed to agree to the T&Cs and click Order now to complete your booking & transaction, you will shortly receive a confirmation via email. 5) A maximum of 2 eGift card codes are permitted per transaction, if your basket value exceeds the value of the eGift cards you may pay the difference by using Visa, MasterCard or American Express. 6) ToursGift gift cards have a 12 months expiration from issuance, except for residents in North America gift cards do not expire. Ireland expiration is 60 months and Australia & Germany which is 36 months, subject to local State & Country law and any required residual refund value for each State & Country, for full terms and conditions on currency and country of residence redemption requirements please visit <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> 7) All website content, customer service, tickets and eVouchers will be in English language. Gift cards & eVouchers cannot be exchanged or refunded. 8) For quick answers and any questions regarding Gift cards and best use, please visit <https://faqs.tripgift.com/>

تمام عمل اءارق ىجري .دادرتسال ا تاداشرا
تنرتن ا رباع (م ادختسا) دادرتسا بكب ةصاخلا اياهل ا ةقاطب ل ادبتسا ةيفيك ةفرعمل هاندا
ا ةلحر زج ىل ةرقن امث <http://tourgift.com> ىل ةباسح ل جس 1) <http://tourgift.com> ىل ةطقف
تاراي خلل كراي تخا درجمب 3) بكتنم تاجاي تحا ىل ا اءاننتسا ي رتثشا و ا زج او ثحبا 2) دادرتسا
ن ي كراشمل ا صاخشال ا عي مج و ا صخشلا ل ي صافت ل خدا ،ل ضفا ل كش بكت تاجاي تحا بسانت ي تل ا
اياهل ا ةقاطب زم ر قصل و خسنب مق و جورخلا ةحفص ىل ا ل قتنا 4) ءارشلا ةيلمع و ا زج حلا ي ف
م ق م ث .م يدقت ىل ةرقن او ةين ورتكل ا ل اياهل ا زم دادرتسا ع برم ي فكب صاخلا ةين ورتكل ا ل
كتل م اعم و كزج ل امكتسال ن ا ل ا بل طل ا ديكا ت ىل ةرقن او م لكح ا ل او طورشلا ىل ةققا و مل اب
ةقاطب زم ر 2 نم ر ق ى صق اب حم سي 5) ين ورتكل ا ل ا دي ربل ا رباع ا ديكا ت ا ب ي ر ق ى قل تننتس
اياهل ا تاقاطب ةمي ق ءارشلا ةلس ةمي ق تزواج ت اذا ،ةل م اعم لك ي ف ةين ورتكل ا ل اياه
6) س ي ربسك ا ن ك ي رم ا و ا درل كرتسام و ا ازي ف م ادختسا ب ق رافل ا عفدكن كم ي ،ةين ورتكل ا ل ا
لامش ن لكس ءانثتسا ب ،رادص ا ل اخيرات نم ا رهش 12 دعب ToursGift اياه تاقاطب ةي ح ا ل ص ي هتنت
60 ي ه ا دنل ري ا ي ف اياهل ا تاقاطب ةي ح ا ل ص .اياهل ا تاقاطب ةي ح ا ل ص ي هتنت ال ثي ح لك ي رم ا
ةمي ق ي ا و ةيل حم ل ا دل بل او ةل و دل ا ن ي ن او قل عرضت ،ارهش 36 ي ه ا ي ن امل او ا ي ل ارتسا ي ف و ا رهش
تابل طنتم صوصخب ةل م لك ل ا م لكح ا ل او طورشلا ةفرعمل ،دل بو ةل و دل كل ةبولطم ةي ق بتم دادرتسا
<http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> ةراي زى جري ةم ا ق ا ل ا دل بو ةل م عل ا ىل ةءان ب دادرتسال ا
مئ اسقل او ركاذتل او ءال م عل ا ةمدخو ين ورتكل ا ل ا ع ق و مل ا ى و تح م عي مج 7) <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx>
مئ اسقل او اياهل ا تاقاطب ل ادبتسا ن كم ي ال .ةي زيل جن ا ل ا ةغل ل اب ن وكتس ةين ورتكل ا ل ا
تاقاطب صوصخب تاراسفتسا ي ا و ةع ي رس تاباج ا ىل ةل و صحل ل 8) .اهدادرتسا و ا ةين ورتكل ا ل ا
<https://faqs.tripgift.com/> ةراي زى جري ،اهم ادختسا ل ضفا و اياهل ا